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Spiker
Predsednik  Saveza  ekonomista  Srbije  Aleksandar  Vlahović  pohvalio  je  danas  potez  Vlade  Srbije  da
pokrene proizvodnju u Železari Smederevo, ali je istakao da bi najbolje rešenje bila prodaja kompanije
strateškom partneru. Vlahović  je na konferenciji za novinare, na kojoj  je najavljen 20. Kopaonik biznis
forum  rekao  da  se  u  priči  o  Železari  ne  govori  samo  5.000  radnika,  već  i  o  nizu  malih  i  srednjih
preduzeća kojas u povezana sa fnkcionisanjem Železare.
Aleksandar Vlahović, predsednik Saveza ekonomista Srbije
Sa  druge  strane,  radi  se  o  nekim  infrastrukturnim  kapacitetima  koji  značajno  trpe  u  situaciji  kada
Železara  ne  radi.  Dakle,  toliko  sa  aspekta  poslovne  strane.  Jako  je  dobro  da  Vlada  izlazi  sa  jasnim
kalkulisanim gubitkom kao posledica jednog takvog poduhvata.
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